
Vanematekogu koosolek 27.12.24.

Algus 18.00, lõpp 18.50

Päevakorrapunktid

1. Randvere Kooli arengukava ettepanekute ideekorje, mis edastatakse 7. jaanuari
hoolekogu koosolekule.
2. Jõululaadal kogutud raha kasutamine.
3. Koosolekul algatatud küsimused.

Koosolekul osalesid:
1. Kristlin Nagel – 5A klass, hoolekogu esimees
2. Tanel Rannala – 7B klass
3. Dajana Tiitsaar – 1A klass, vanematekogu aseesimees
4. Kristi Ploom – 4A klass
5. Lagle Kuusing – 4A klass
6. Merle Rüütel – 6B klass
7. Helen Orav-Kotta – 7A klass
8. Priit Robas – 6B klass, vanematekogu esimees

1. Randvere kooli arengukava ideekorje.
- Ideekorje eesmärk on anda koolile vanematekogu sisend arengukavasse.
Otseselt pole ette nähtud, et vanematekogu peaks arvamust avaldama, kuid
arengukava koostamine peaks olema võimalikult laiapõhjaline.
- 3.12. toimus hoolekogus arengukava arutelu ja uus arengukava peaks valmima
hiljemalt 31.12.24. Seejärel esitab kool arengukava vallale, kes kinnitab arengukava
(vahepeal kindlasti veel arutelud).
- 7.01.25. toimuval hoolekogu koosolekul antakse arvamus koostatud
arengukavale.
- Praegu arengukava dokument veel valmis ei ole, hoolekogu esimees peaks
saama selle koolijuhilt 31.12. Kristlin jagab arengukava dokumenti vanematekoguga.
- Tõstatati küsimus, kas olemasoleva arengukava täitmist on hinnatud ja kus
seda hinnangut leida võib.
- Kellel veel on ideid, siis saatke kuni 30.12. Priidule, kes lisab need protokollile
ja saadab need 31.12. koolijuhile.
- Kristi saadab 28.12. lõunaks koosoleku protokolli ülevaatamiseks

Ettepanekud arengukavasse:
1) Uus arengukava peaks sisaldama eelmise arengukava täitmise analüüsi,
tegevuskava selle täitmiseks ja konkreetseid mõõdikuid – eesmärk aru saada,
kuidas on eelneva arengukava täitmisega läinud, kuidas plaanitakse
rakendada uut arengukava ning milliste näitajate alusel täitmist hinnatakse.
2) Kooli ruumivajadus – arengukava võiks kajastada rahvastikuprognoosi ja
sellest lähtuvalt kooli ruumivajadust. Ruumipuudus on juba tänastes
tingimustes. Iga hoolekogu koosolek tõstatatakse seda teemat, aga vald
viitab rahapuudusele.



3) Kas koolil võiks olla mingi läbiv õppesuund? Humanitaar-reaalkallak?
Üldhariduskoolides üldiselt ei ole suunda, progümnaasiumites on. Kas
programmid, milles kool osaleb (nagu Roheline Kool), määratleb
suunavalikut?
4) Kooli pakutavate valikainete loogika võiks olla määratletud – kas ja
milliste valikainetega saaks kool mitmekesistada laste maailmapilti ja aidata
kaasa edasiõppimist puudutavate otsuste tegemisele
5) milline on koolijuhi visioon – kuidas meie õpilased riigigümnaasiumisse
võiks sobida
6) Koolisiseste ja koolidevaheliste (sh ka Viimsi valla koolide vahelised)
teadmiste mõõduvõtmised – toetada õpilaste osalemist erinevatel
konkurssidel, olümpiaadidel jms, mis motiveeriks õppima, propageeriks
õppimist/teadmiste omandamist. Kool võiks ka ise korraldada mingeid
koolidevahelisi mõõduvõtmisi, saab ka mingites suundades seda teha.
Rahvatants on meie koolis kõrgelt väärtustatud, aga võiks lisaks olla midagi,
mis innustaks õppima, katsetama. Teadmiste ja proaktiivsuse
väärtustamiseks peaks lisaks olema ka tunnustamissüsteem.
7) Õpetajate koolisisene tunnustamine - võiks olla parima õpetaja valimine
(kool ja lapsed valivad) – eraldi klassiõpetajad, aineõpetajad tugispetsialistid.
Tähelepanek – lisaks koolile saavad Viimsi õpetajate galale esitada õpetajaid
ka lapsevanemad ise.
8) Koostöö ja kogemustevahetus - teiste koolidega nii Eestis kui ka
väljaspool Eestis (sõpruskoolid), erinevates programmides (nt Erasmus)
osalemine kogemuste vahetuseks (nii õpilastele kui õpetajatele, juhtkonnale).
Tõusetus küsimus, kas vald abistab/toetab kooli projektide kirjutamisel – võiks
olla, et kooli rohkem toetada ja võimalusi luua ning kasutada võimalust saada
täiendavat rahastust koolielu parendamiseks.
9) Tädu rada võiks koolile lähemale jõuda
10) Hariduse kvaliteedi tõstmine, sihttaseme määratlemine
11) Kooli juhtimist peaks toetama läbi arendusjuhi (variant ka nt Viimsis
koolideülesena) – aitaks tegeleda arendusprojektidega, uute ideede
rakendamisega. Töötasu võiks tulla nt projektirahadest (mitte õpetajate
palgafondist). Probleemiks praegu, et kool ei jõua erinevatesse projektidesse
taotlusi esitada. Mingi projekti osas pidi vald selle aasta lõpus taotluse
esitama, aga pole teada hetkel, kuidas sellega seis on.
12) Kooskõla tervisekaitsenõuetega - kool peab tagama, et kõikidel õpilastel
on igas tunnis võimalik kasutada talle sobivat mööblit. Praegu 6. klassis ei
mahu lapsed klassi ära kui kõik on kohal ning osad peavad istuma
ainetundides aknalaual (on palju klasse, kus on 18-19 last ja sinna suurema
laste arvuga klassid ei mahu ära). Lisaks probleem, et suured lapsed
suunatakse algklasside ruumidesse, kus mööbel ei vasta laste vajadustele.

2. Jõululaadal kogutud raha kasutamine.
- Liina sõnutsi koguti jõululaadalt 1942.86€. Lisaks jagas müüjate
ettepanekuid raha kasutamiseks.
- Kooli ootus, et vanematekogu otsustab raha kasutamise.
- Otsustame raha kasutamise järgmisel vanematekogu koosolekul
jaanuaris



- Eelmisest aastast jäi osa raha üle
- Kristlin uurib ja jagab esimesel võimalusel infot, kuhu läksid eelmise
aasta tulu eest ostetud asjad ja mida osteti.
- Selle aasta tulu ja eelmise aasta jääk läheb Kristlini kätte hoiule.

3. Koosolekul algatatud küsimused.
- Järgmiste vanematekogu koosolekute kuupäevad saadab Priit ASAP
laiale vanematekogu liikmetele.

Koosoleku juhataja: Priit Robas

Protokollija: Kristi Ploom


